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RO.0002.XXIV.2016 

 

Protokół  

XXIV Sesji Rady Gminy Udanin 

odbytej w dniu 28 października 2016  roku w  Udaninie 

miejsce: sala narad Urzędu Gminy Udanin 

 

Przewodniczący Rady Gminy Janusz Strzelecki otworzył XXIV zwyczajną sesję Rady 

Gminy Udanin o godz. 14.00. Na podstawie listu obecności stwierdził, że w sesji bierze 

udział 13 radnych. Nieobecni radni : Wojciech Płaziuk i Krzysztof Dziurla. 

Sesja stała się prawomocna do podejmowania uchwał. 

W sesji uczestniczyli oprócz radnych i sołtysów (listy obecności w załączeniu)  

również goście: 

1. Teresa Olkiewicz – Wójt Gminy Udanin, 

2. Halina Mikła- Radna Rady Powiatu, 

3. Piotr Łabędzki – Sekretarz Gminy, 

4. Karolina Ożóg – Skarbnik Gminy, 

5. Jan Podedworny – Kierownik USC, 

6. Dorota Byra – Dyrektor Gimnazjum w Ujeździe Górnym, 

7. Bożena Basa – Dyrektor Zespołu Szkolno- Przedszkolnego w Udaninie, 

8. Anna Kulpa – inspektor ds. obrony cywilnej, obronności, ochrony p-poż i sportu. 

W sesji uczestniczyli również mieszkańcy gminy. 

Przewodniczący Rady przedstawił  następujący porządek sesji:  

1. Otwarcie sesji, 

2. Przyjęcie porządku sesji, 

3. Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 

4. Sprawozdanie Wójta z prac w okresie pomiędzy sesjami oraz z realizacji uchwał,  

5. Informacja Wójta z analizy oświadczeń majątkowych za rok 2015, 

6. „15 min dla wyborców” 

7. Wnioski i interpelacje radnych, 

8. Informacja Wójta Gminy Udanin o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy 

Udanin w roku szkolnym 2015/2016 

9. Przedstawienie projektów oraz przyjęcie uchwał w sprawie : 

1)   przyjęcia „Rocznego Programu współpracy Gminy Udanin z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i wolontariacie na rok 2017”, 

2) określenia  wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

3) zmiany budżetu gminy w zakresie dochodów i wydatków,    

10. Odpowiedź Wójta na zgłoszone wnioski i interpelacje, 

11. Zakończenie sesji,    
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Po przedstawieniu porządku sesji, w związku z brakiem uwag radni przegłosowali 

porządek obrad w sposób następujący: 

Głosowało Za Przeciw Wstrzymało się 

13 13 0 0 

 

Na sesję o godz. 14.02 przybył radny- Krzysztof Dziurla. Po podpisaniu listy 

obecności Przewodniczący Rady stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych. 

W kolejnym punkcie obrad radni przegłosowali bez uwag protokół XXIII sesji w 

sposób następujący: 

Głosowało Za Przeciw Wstrzymał się 

14 14 0 0 

 

Na sesję przybył o godz. 14.05  radny- Wojciech Płaziuk. Po podpisaniu listy 

obecności Przewodniczący Rady stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 radnych. 

W kolejnym punkcie porządku sesji  Przewodniczący Rady udzielił głosu Wójtowi 

Gminy Udanin Pani Teresie Olkiewicz, która przedstawiła sprawozdanie z realizacji zadań w 

okresie pomiędzy sesjami oraz z realizacji uchwał (sprawozdanie w załączeniu). 

W punkcie  5 sesji Wójt Gminy przedstawiła informację z analizy oświadczeń 

majątkowych za rok 2015.  (analiza w załączeniu) 

      W punkcie „15 minut dla wyborców” głos zabrali: 

A.L.- mieszkanka Udanina- wnioskowała o umieszczenie na drodze  nr 107332D znaku 

ograniczającego prędkość do 20 km/godz. oraz o zamontowanie progów zwalniających, a nie 

jak dotychczas 40 km/godz.  Zwróciła się również  z zapytaniem kto wydał pozwolenie na 

budowę hali na placu byłego PGR-u w Udaninie- działka nr312/45, kto wydał pozwolenie na 

doprowadzenie gazu, wody i kanalizacji w sytuacji kiedy pozwolenia nie wydał  zarówno  

konserwator zabytków, jak i Starostwo Powiatowe. Zwróciła się z prośbą o wyjaśnienie 

sprawy dotyczącej  budowy tej hali, czy jest ona  tzw. „samowolką” budowlaną i czy jest to 

zgodne z przepisami prawa. 

W tej kwestii Przewodniczący Rady wyjątkowo udzielił głosu Wójtowi Gminy 

Udanin, która potwierdziła, że wpłynęło pismo od mieszkańców, którzy mieszkają przy 

drodze nr 107332D  Udanin-Różana o ograniczenie prędkości  na tej drodze  do 20 km/godz. i 

zamontowanie progów zwalniających.  Wyjaśniała, że ze względu na to, że jest to droga 

gminna, a nie wewnętrzna  prędkość została ograniczenia do 40 km/godz. Poinformowała 

również, że odbyła spotkanie z przedstawicielem firmy Polboto Sp. Z O.O. w Udaninie i 

zaproponowała, aby zmieniono miejsce bramy wjazdowej do bazy w taki sposób, aby  wjazd 

odbywał się drogą gminną od strony cmentarza tj. drogą nr 107350D. Ponadto wyjaśniła, że 

przedstawiciel firmy został poproszony o przedłożenie gminie informacji  dotyczącej budowy 

hali. Jednakże do chwili obecnej gmina nie otrzymała informacji w tej sprawie. Wyjaśniała 
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również, że gmina nie wydaje tego typu pozwoleń, a jedynie otrzymuje informację od 

inwestora o zakończeniu inwestycji, a także od Powiatowego Inspektora Nadzoru 

Budowlanego Środa Śl. Takie informacje do chwili obecnej nie wpłynęły do Urzędu Gminy. 

Głos w dyskusji zabrała A.L., która oświadczyła, że posiada informacje, że firma 

Polboto Sp. Z O.O. w Udaninie  postawiła halę bez wymaganych pozwoleń na budowę . 

Ponadto zwróciła się z zapytaniem, w jaki sposób gmina zamierza przeprowadzić remont 

drogi gminnej nr 107332D  Udanin- Różana, a także zwróciła uwagę na problem sprzątania 

tej drogi podkreślając, że firma Polboto Sp. Z O.O.  robi to w sposób mechaniczny, niszcząc 

pozostałą nawierzchnię drogi. Wnioskowała, aby gmina oddelegowała pracownika do 

sprzątania tej drogi. 

Ponownie głos zabrała Wójt Gminy Udanin, która wyjaśniła, że gmina zajmie się 

sprawą ograniczenia prędkości na drodze nr 107332D  Udanin-Różana  do 20 km/godz. i 

zamontowania progów zwalniających ponownie, a także zostanie przygotowane pismo do 

firmy Polboto Sp. Z O.O. w tej sprawie. 

Kolejny punkt obrad to  zgłaszanie wniosków i interpelacji przez radnych.  

Przewodniczący pouczył, że zgłaszając wniosek, który generuje wydatki budżetowe – należy 

wskazać źródło finansowania realizacji wniosku.  

Zgłoszone interpelacje: 

1. Wojciech Płaziuk- radny wsi Pichorowice-zwrócił uwagę na problem złego stanu 

drogi gminnej nr 107336D Pichorowice-Udanin powstałego w wyniku wywożenia 

buraków przez rolnika i wystąpił z zapytaniem o możliwość przeprowadzenia prac 

naprawczych jeszcze w bieżącym roku kalendarzowym. 

2. Artur Młynarczyk-radny wsi Damianowo - wnioskował o powtórzenie akcji 

krwiodawstwa w Gminie Udanin, a także zwrócił uwagę na potrzebę wydłużenia 

czasu jej trwania. 

3. Stanisław Dębicki- radny wsi Konary- zwrócił uwagę na konieczność podjęcia prac 

naprawczych  na drodze  od skrzyżowania w miejscowości Konary do Dębowej Góry 

ze względu na liczne uszkodzenia nawierzchni drogi. 

4. Bolesław Stachurski-radny wsi Gościsław- poinformował o uciążliwym  problemie  

dla mieszkańców dotyczącym jeżdżących samochodów ciężarowych w czasie trwania 

akcji buraczanej, a także zwrócił się z zapytaniem czy  byłaby możliwość  pozyskania 

części podatku drogowego. Ponadto zwrócił uwagę, aby oceniać każdego radnego i 

pokazywać jego pracę i zaangażowanie. 

5. Zenon Stasiak- radny wsi Ujazd Górny- wnioskował o zamontowanie ławeczki na 

przystanku  autobusowym w Ujeździe Górnym. 

Zgodnie z punktem 8 porządku sesji  Przewodniczący udzielił głosu Panu Janowi 

Podedwornemu, który przedstawił Informację Wójta Gminy Udanin o stanie realizacji zadań 

oświatowych Gminy Udanin w roku szkolnym 2015/2016. (informacja w załączeniu). 

W sprawie przedstawionej informacji głos zabrali: 
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1. Zdzisław Semczuk- radny wsi Ujazd Górny-zwrócił uwagę na problem braku miejsc i  

2 dzieci oczekujących na przyjęcie do przedszkola w Ujeździe Górnym. 

2. Bożena Basa- dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Udaninie wyjaśniła, że w 

przypadku 2 dzieci  wnioski zostały złożone po terminie, a także  poinformowała, że 

pojawił się problem z pięciolatkami,  ponieważ większość z nich ze względu na 

reformę pozostała w przedszkolu. 

3. Stanisław Dębicki- radny wsi Konary- zwrócił się z zapytaniem czy istnieje 

możliwość zwiększenia liczby miejsc w przedszkolu o dwa miejsca dla  2 

oczekujących dzieci.  

4. Bożena Basa- dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Udaninie- wyjaśniła, że 

przedszkole w Ujeździe Górnym przystosowane jest do przyjęcia 50 dzieci i nie ma 

możliwości zwiększenia liczby miejsc. 

Rada przystąpiła do punktu 9 porządku obrad. W sprawie uchwały dotyczącej  przyjęcia 

„Rocznego Programu współpracy Gminy Udanin z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i 

wolontariacie na rok 2017”, głos zabrała  Anna Kulpa. Rada Gminy po usłyszeniu 

uzasadnienia nie wniosła uwag i jednogłośnie przyjęła uchwałę w sprawie przyjęcia 

„Rocznego Programu współpracy Gminy Udanin z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i 

wolontariacie na rok 2017” w sposób następujący:  

Głosowało Za Przeciw Wstrzymało się 

15 15 0 0 

 

Następnie   projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości przedstawiła Skarbnik Gminy Karolina Ożóg. 

Rada Gminy nie wniosła uwag  do przedstawionego projektu. Uchwała została 

przyjęta jednogłośnie w sposób następujący: 

Głosowało Za Przeciw Wstrzymało się 

15 15 0 0 

 

Zgodnie z porządkiem obrad Przewodniczący Rady  udzielił głosu  Skarbnikowi 

Gminy Karolinie Ożóg, która przedstawiła projekt  uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy 

w zakresie dochodów i wydatków. 

Rada Gminy nie wniosła uwag  do przedstawionego projektu. Uchwała została 

przyjęta jednogłośnie w sposób następujący: 

Głosowało Za Przeciw Wstrzymało się 

15 15 0 0 
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 Następnym punktem obrad było udzielenie odpowiedzi na zgłoszone wnioski i 

interpelacje przez Wójta Gminy Udanin. 

Ad.1 W sprawie drogi  gminnej nr 107336D Pichorowice -Udanin-pracownik merytoryczny 

dokona oceny stanu drogi. 

Ad.2 W sprawie akcji  krwiodawstwa- Wójt Gminy poinformowała, że najprawdopodobniej  

będzie możliwość zorganizowania takiej akcji kilka razy w roku w  z wydłużeniem czasu jej 

trwania. 

Ad.3 Droga Konary - Dębowa Góra- pracownik merytoryczny dokona oceny stanu drogi-

Wójt Gminy stwierdziła, że  w chwili obecnej nie ma środków na ten cel. 

Ad.4 W sprawie podatku drogowego- gmina nie ma żadnej możliwości otrzymania podatku 

drogowego, ponieważ jest on wliczony w cenę paliwa,  natomiast plebiscyt dotyczący oceny  

radnych został zorganizowany przez Gazetę Wrocławską, a głosy oddawane były przez 

mieszkańców. 

Ad.5 W sprawie ławki na przystanku autobusowym w Ujeździe Górnym-jest to możliwe do 

wykonania . 

Przewodniczący Rady Gminy  po wyczerpaniu porządku obrad  zamknął XXIV 

zwyczajną sesje Rady Gminy Udanin. 

Podczas posiedzenia Przewodniczący Rady Janusz Strzelecki w imieniu swoim oraz 

całej rady podziękował Andrzejowi Sukta za dotychczasową, 10-letnią pracę jako  podinsp. 

ds. obsługi Rady Gminy, życząc dobrego zdrowia oraz dalszych sukcesów zawodowych na 

stanowisku Prezesa Stowarzyszenia LGD „Szlakiem Granitu”. Ponadto Wójt Gminy Udanin 

przedstawiła Panią Małgorzatę Madej-Gałdyś, która z dniem  3 listopada 2016 r. rozpocznie 

pracę na  stanowisku insp. ds. obsługi Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady 

Janusz Strzelecki 

7 listopada 2016 r. 

Protokół sporządziła  Małgorzata Madej-Gałdyś 

(na podstawie materiałów AUDIO i notatek Sekretarza Gminy) 

 


